
             

 

 Schriftelijke vragen  

(artikel 42 Reglement van orde voor de gemeenteraad) 

Schriftelijke vragen ingediend door F. van der Werf  

Datum: 10 april 2024 

Onderwerp: Verkeerssituatie Hoofdweg Eelde ter hoogte van het Loughoes  

 

 

Geacht College, 

 
Graag vragen wij uw aandacht voor het volgende.  
 
Op 3 april jongstleden heeft er zich een verkeersincident voorgedaan op bovengenoemde plek. 
Een fietser volgde de door de busbaan aangegeven gebogen lijn, een uit de tegenovergestelde  
richting komende automobilist reed gewoon rechtdoor zonder uit te wijken. 
Het liep gelukkig nog redelijk goed af, hoewel de automobilist doorreed nadat hij een fietser tegen 
de hand en het stuur had geraakt. De schade bleef beperkt tot een pijnlijke hand en schouder en 
een beschadigde rem. Had de automobilist een paar centimeter meer naar links gereden dan was 
het voorval heel anders afgelopen. 
 
Op persoonlijke titel heb ik al eerder aandacht gevraagd voor deze situatie. Na een gesprek met de 
ambtenaar kwam er als reactie van de gemeente dat het wegvak zou worden aangepakt zodra de 
centrumontwikkeling in een uitvoerende fase zou komen. 
 
Ik heb nu als steunfractielid een aantal vragen en een voorstel: 
Vraag 1; Bent u het met mij eens dat de situatie daar ter plekke onduidelijk is voor de 
weggebruikers? 
Vraag 2; Voelt u zich verantwoordelijk voor het juist en overzichtelijk inrichten van de openbare 
ruimte om zodoende volgende en mogelijk ernstigere situaties te voorkomen en dan met name 
voor de kwetsbare verkeersdeelnemers? 
Vraag 3; Bent u het met mij eens dat het aanpassen van het stukje busbaan geheel los staat van de 
aanpak van de centrumontwikkeling? 
Vraag 4; Bent u het met mij eens dat wachten tot de centrumontwikkeling van Eelde nog wel eens 
lang kan gaan duren en dat uitstel tot dat moment ongewenst is? 
 
De PvdA fractie komt naast deze vragen ook met een praktisch voorstel: 
Nu er een paar honderd meter verderop hard gewerkt wordt aan de nieuwe inrichting van de 
Hoofdweg is al het materieel, materiaal en uitvoerders voor wegwerkzaamheden binnen 
handbereik. Het zou naar mijn mening van slim en verantwoordelijk bestuur getuigen als er van de 



beschikbaarheid van deze voorwaarden gebruik wordt gemaakt om aan de onwenselijke en 
gevaarlijk situatie van de busbaan een eind wordt gemaakt. 
 
Vraag 5; Wilt u dit voorstel in overweging nemen? 
 
 
Namens de fractie van de PvdA, 
 
Met vriendelijke groet, 

 

Frank van der Werf (steunfractie PvdA) 

 


